
Protokół Nr 2/2006 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 

z dnia 22 grudnia 2006 roku. 
 

Obecni na posiedzeniu:  
Mazur Jan - Przewodniczący Komisji 
Budych Andrzej - Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Muszyńska Wioleta - członek Komisji 
Dembniak Ryszard -  członek Komisji 
Krzywak Krzysztof - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia  

1. Bud Ŝet Gminy na 2007 rok 
2. Sprawy bie Ŝące 
 

Przewodnicz ący Komisji Jan Mazur przedstawił radnym planowany porządek posiedzenia. 
Komisja jednogło śnie przyj ęła planowany porz ądek posiedzenia. 
 
Ad. 1  
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła projekt uchwały budŜetowej na 2007 rok z uwzględnieniem 
szczegółowo zaplanowanych dochodów i wydatków w 2007 roku. 
 
W dyskusji nad tematem poruszono takie sprawy jak: 
−  upowaŜnienie przyznawane Burmistrzowi do zaciągania zobowiązań pienięŜnych, dlaczego nie 

jest ujęte w  projekcie budŜetu? – uwaga radnego Krzysztofa Krzywaka 
− czy jest konieczność uwzględniania podatku od spadków i darowizn skoro ma być zniesiony 
− radny Krzysztof Krzywak wyraził swoją ocenę, iŜ zauwaŜa stagnację w gminie odnośnie oświaty. 

W tym temacie zwrócił się z prośbą, czy moŜna mieć jakieś gwarancje, Ŝe do I półrocza nowego 
roku ulegnie to zmianie. W odpowiedzi Burmistrz Jan Mazurek zaznaczył, Ŝe jego filozofia 
odnośnie funkcjonowania oświaty nie zmieniła się i jest zbieŜna z uwagami radnego Krzywaka, 
ale jeśli budŜet będzie sztywny, to być moŜe nie zaistnieje szansa poprawy tej sytuacji. 

 
Jan Mazur  powrócił do sprawy odmowy p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność 
wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/ świadczenia usług przewozowych dzieci do szkół. 
W odpowiedzi Skarbnik poinformowała, Ŝe z p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, 
jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/  wycofał się nie podając Ŝadnych 
argumentów. W uzupełnieniu radny Krzysztof Krzywak dodał, Ŝe z informacji, które posiada wie, Ŝe 
program p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z 
dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor 
Magdalena Tomaszewska/  był nieciekawy i nie mógł się dostosować do stawianych mu wymogów . 
 
W trakcie omawiania projektu budŜetu Burmistrz Jan Mazurek przedstawił Komisji nowo powołanego 
przez siebie Zastępcę - Panią Ewę Ratajczak. 
 
W dalszej dyskusji nad projektem budŜetu na 2007 rok zgłoszono następujące wnioski i uwagi: 
− radny Krzysztof Krzywak wnioskował, by w przyszłym roku przekonstruować ujęcie budŜetu, 

niech będzie on najmniej kreatywny, ale Ŝeby moŜna było się do czegoś odnieść 
− radny Krzysztof Krzywak zaznaczył przeraŜający udział "urzędników" w budŜecie 
− radny Andrzej Budych w odpowiedzi na uwagę radnego Krzywaka poinformował, Ŝe poprzez 

kontrolę Komisji Rewizyjnej będzie moŜliwość szczegółowiej skontrolować elementy budŜetu 
− radny Krzysztof Krzywak wystąpił z wnioskiem do Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej o 

określenie zasad podziału środków na poszczególne szkoły. 
 
Skarbnik  poinformowała o zaleceniu pokontrolnym NajwyŜszej Izby Kontroli, by dostosować 
zatrudnienie w OPS pod potrzeby działania Ośrodka. Wynikiem tego zalecenia był wniosek Kierownik 
OPS odnośnie zwiększenia zatrudnienia, do którego to Burmistrz przychylił się pozytywnie.  
W powyŜszym temacie radny Krzysztof Krzywak zwrócił uwagę na odczuwany niedosyt w usługach 
opiekuńczo-specjalistycznych, gdyŜ jak zauwaŜył, jest bardzo duŜo osób niedołęŜnych i samotnych i 



nie ma opiekuna dla tych osób. Skarbnik odpowiedziała, Ŝe to właśnie nowozatrudniony pracownik 
OPS ma się zająć tą sprawą. 
Radny Jan Mazur  w temacie zdrowia dodał równieŜ, Ŝe temat funkcjonowania karetki pogotowia na 
naszym terenie jest bardzo bliski  i trzeba go realizować. 
 
Dalej w dyskusji nad projektem budŜetu zwrócono uwagę na: 
- funkcjonowanie OKSiR w Zbąszynku. Radny Krzysztof Krzywak zwrócił się w tym temacie z 
wnioskiem do Komisji Oświaty, Kultury i pomocy Społecznej o przedstawienie filozofii Komisji 
odnośnie kultury w gminie. 
Po przedyskutowaniu tematu przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu budŜetu na 2007 
rok.  
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie skierowała projekt bud Ŝetu na 2007 rok pod 
obrady sesji. 
 
Ad. 2  
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały dot. zabezpieczenia wekslowego. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady sesji. 
 
 
Stasik Barbara przedstawiła Komisji informację dot. oświadczeń majątkowych. 
 
Następnie omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza oraz przedstawiła 
wysokość poszczególnych składników tego wynagrodzenia. 
W dyskusji nad tematem zaproponowano, by zwiększyć dodatek funkcyjny  z 20% na 25%. W wyniku 
głosowania nad jego zwiększeniem głosowało 2 radnych "za" 3 radnych "przeciw". W wyniku 
kolejnego głosowania nad skierowaniem projektu powy Ŝszej uchwały głosowało 3 radnych 
"za" i 2 radnych wstrzymało si ę od głosu. 
 
Barbara Stasik poinformowała równieŜ, Ŝe na 25 lutego 2007 roku zaplanowane są w Zbąszynku 
wybory uzupełniające do Rady. Następnie poinformowała o rozpoczynającej się w tut. Urzędzie z 
początkiem stycznia 2007 roku kompleksowej kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
Tadeusz Czy Ŝ przedstawił projekt uchwały dot. nadania nazw ulicom w Zbąszynku. Komisja 
zapoznała się takŜe z pismem radnego Krzysztofa Krzywaka odnośnie jego propozycji nazwania ulic. 
Wstępnie ustalono, Ŝe przedłuŜenie ulicy Kościelnej zostanie nazwane ulicą Kościelną. Natomiast nad 
propozycją nazwy dla drugiej ulicy zarządzono głosowanie. 
- za nazwaniem ulicy ulicą Apostołów Piotra i Pawła - głosowało 2 radnych 
- za nazwaniem ulicy Platanową - głosowało 2 radnych 
- 1 radny wstrzymał się od głosu 
W wyniku głosowania ustalono, Ŝe jedna z ulic, która stanowić będzie przedłuŜenie ulicy Kościelnej 
nazwać ulicą Kościelną, natomiast drugą ulicę nazwać Platanową. 
 
Komisja zapoznała się  z informacją o stanie mienia komunalnego gminy Zbąszynek przedłoŜoną 
radnym wraz z projektem uchwały budŜetowej na rok 2007. 
 
W dyskusji nad sprawami bieŜącymi radny Jan Mazur  podjął temat wieczystego uŜytkowania gruntów, 
który to jak ocenił świadczy o słabości i sztucznym uciekaniu od kosztów. Radny Andrzej Budych 
podzielił zdanie radnego Jana Mazura stwierdzając, Ŝe wszystkie grunty powinny być sprzedawane na 
własność, w tym teŜ celu naleŜy powrócić do strategii gminy. 
Radny Jan Mazur  zaproponował, by do komisji przetargowej przyjąć (stosowną uchwałą) chociaŜ 
jednego radnego w charakterze obserwatora. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
 
 



Przewodniczący Komisji 
 
Jan Mazur 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Wiceburmistrz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 


